
DEN NORSKE KIRKE  

Tiller menighet 

 

 

 

 

PROTOKOLL FRA MØTE I TILLER MENIGHETSRÅD 

16.01.2019 kl. 19.00-21.30  på Tiller menighetssenter. 

 

Til stede: Oddny Clara Andresen, Svein Willy Danielsen, Finn Sverre Drabløs, 

Leiv Erik Elvestad, Randi Husevåg Garnes, Alf Egil Aaberge og 

Magnhild Haraldseide Hofsøy 

 

Forfall:  Ellen Margrete Hognestad, Håvard Holm 

 

Ikke møtt:  

 

Andre:  Nils Åge Aune, Lise Andersen Wiseth 

 

ÅPNING:  Alf Egil Aaberge 

 

 

01/19  GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

 

02/19  GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTET 15.11.2018 

 

Vedtak: 

Protokollen godkjennes. 

 

Som 4. medlem i nominasjonskomiteen ble Solveig A. Danielsen valgt (i tillegg til Thore 

Nome, Tord Thuen og Ragnhild Grande) 

 

 

03/19  MØTE MED NILS ÅGE AUNE OG LISE ANDERSEN WISETH 

Status: Byneset og Leinstrand blir ett sokn. Det samme gjelder for Lademoen og Bakklandet. 

Ranheim og Charlottenlund menigheter blir også slått sammen. Strindheim, Strinda og Berg 

tenker å ha felles menighetsråd. 

Bratsberg, Tempe, Leira og Hoeggen har ennå ikke bestemt seg for å ha felles menighetsråd 

og/eller å gå sammen, men mulig det blir full sammenslåing.   

 

Strategien for Fellesrådet blir ferdig i løpet av 2019. Det er behov for en spesialisering av 

tjenestene våre for å møte folk på en annen og mer målrettet måte. Kirka må bli mer relevant. 

Noen (store) sokn må ta ansvar for byplan. Det er viktig å få en daglig leder som er 

tilstedeværende i soknet. Soknene skal få større ansvar. Samtidig legges sonenivået ned. Man 

jobber for å få bedre arbeidsmiljø. Stabene er for små og dermed sårbare - vi ønsker bredere 

fagmiljø. 

Det er snakk om å opprette en U-kirke som også skal være et ressurssenter. 

Prinsipp: Ingen skal miste sitt tilsettingsforhold til fellesrådet, men arbeidsoppgavene kan bli 

endret.  



Prosten oppfordrer Tiller til samarbeid med Klæbu, han mener et felles MR vil være 

avklarende og øke sjansen for å bli bedre kjent med kirkevirkeligheten og finne ut hvor det er 

potensiale for samarbeid. 

Det er mulig å søke kirkerådet om å ha felles menighetsråd midt i valgperioden. Det kan bli 

mulig med en ordning med felles menighetsråd, uten sammenslåing av soknene.  

 

 

04/19  ENDRINGER I BUDSJETTET FOR 2019 

Mail fra Eli 05.12: Mai-Brit har sin siste dag den 16. januar, da hun har rett til å ta ut 5 uker 

ferie. (Kommer til å markere hennes siste dag i barnehagen med blant annet gave og noen fine 

ord.) Hun vasker gulvene her på tirsdag og onsdagsmorgen, noe jeg må ta over når hun slutter.  

Når jeg skal vaske og rydde opp alene kommer dette til å ta en del lenger tid og jeg vil da ikke 

ha nok timer igjen til planlegging, kontorarbeid og styreroppgaver. Vil gjerne at dere 

diskuterer hvorvidt dere kan øke min stillingsprosent faom 17. januar 2019.  

(sluttdato er senere korrigert til 1. mars 2019) 

 

Legger ved forslag på budsjett for 2019 som er laget i samarbeid med Lænn. Han har i 

budsjettet lagt inn lønn for en 70 % stilling. Det står at vi vil gå i underskudd med ca. 10 000 

kr, men siden leieutgiftene i Sjetnemarka utgår går vi i overskudd. Sjetnemarka har ikke 

lenger tilgjengelige lokaler for oss som Kaarina skrev i sin mail. Det betyr at vi sparer kr. 20 

000 i leie av lokaler og også en del i leker og utstyr. 

 

Vedtak: 

Eli R. Helgemos stilling økes til 70 % fra 01. mars 2019. Hun overtar fra samme dato 

oppgaven som Mai-Brit hadde med vasking av gulv for TÅB på Tiller menighetssenter. 

Mai-Brit ble i mars 2018 bedt om å fortsette som renholder etter oppsigelsen av 

assistentstillingen, men dette var hun ikke interessert i. 

Følgende endringer i vedtatt budsjett for 2019 foretas: 

·         Konto 112020 «velferdstiltak andre (u/mva)» økes fra 1000 kr til 1500 kr. 

·         Konto 119000 «leie av lokaler» reduseres fra 20000 kr til 0 kr. 

·         Konto 126000 «renovasjon, renhold, vaktmester» økes fra 17500 kr til 27500 kr. 

·         Konto 194000 «bruk av ubundne fond - Disposisjonfond Tiller Åpen Barnehage 

25600200» reduseres fra 10000 kr til 500 kr. 

 

 

05/19  MØTEPLAN FOR MENIGHETSRÅDET 

Vedtak: 

Menighetsrådets møteplan for resten av valgperioden: 

28.02. 

04.04. 

02.05. 

06.06. 

29.08. 

10.-11.09.  

31.10. 

 

 

 



06/19  MENIGHETENS REPRESENTANT TIL UNGDOMSTINGET 

Ungdomstinget i Nidaros 2019 arrangeres 8.-10. mars på Valberg slektsgård på Frosta. 

Ungdomstinget arrangeres i mars-april hvert år, og er en viktig del av ungdomsdemokratiet i 

kirken. Alle menighetene kan sende to delegater i alderen 16-30 år.  

Grethe har sendt en mail til menighetsrådets leder og foreslår at menighetsrådet oppnevner 

Renathe Andrea Aune som menighetens representant. Renathe er motivert for oppdraget. 

 

Vedtak: 

Menighetsrådet vil sende Renathe Andrea Aune som sin representant til Ungdomstinget 

på Frosta 8.-10. mars. Menighetsrådet sender gjerne enda en representant hvis det er 

aktuelt. 

 

 

07/19  VALG AV LEDER FOR VALGSTYRET 

Vedtak: 

Valgstyret velger Alf Egil Aaberge til leder for valgstyret. 

 

08/19  ÅRSMELDING FOR 2018 

Saken utsettes. Det jobbes internt med saken. 

 

09/19  GAVER TIL FRIVILLIGE OG ANSATTE SOM SLUTTER 

Saken utsettes til neste møte.  

 

10/19  REFERATSAKER 

 

A –  NYTT FRA Kirkelig fellesråd v/Svein Willy Danielsen  

B –  NYTT FRA STAB OG UTVALG 

C –  Møte 22. november på Heimdal om soknestruktur og samarbeid Tiller - Klæbu 

Det arbeides for å få til et felles stabsmøte, men det er ennå ikke fastsatt noe tidspunkt. 

Det skal også forberedes et felles møte mellom menighetsrådene,  

 men det er ennå ikke fastsatt noe tidspunkt. 

 

D –  REGNSKAP OG TREKNINGSLISTE FOR HOVEDLOTTERIET 

Se vedlegg. 

 

Vedtak: 

Menighetsrådet tar referatene til orientering og takker Liv Bathen for innsatsen. 


